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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 7)

То се базира на собствени авторски материали и разработки на журналистката с голяма практика и известно име
в разследващата журналистика, както и с редица награди Богдана Лазарова. Предаването предлага
разследвания, интересни истории, разработки по ключови казуси от обществения живот, нетрадиционни и
неочаквани гледни точки, може да включва още възстановки по стари неразкрити случаи и нови престъп... 

На 22 май 2025 г. делегация на Бургаската търговско-промишлена палата, водена от нейният Председател г-н
Тодор Демирков бе на посещение в Одрин, Р. Турция. Там бургаската делегация се срещна с председателя на
Съвета на директорите Сезай Ирмак, членове на Управителния съвет и бизнесмени от Одрин. Тема на
разговорите бяха възможностите за продължаване и надграждане на дългогодишните ползотворни взаи... 

На 22 май 2025 г. делегация на Бургаската търговско-промишлена палата, водена от нейния председател Тодор
Демирков бе на посещение в Одрин, Р. Турция. Там бургаската делегация се срещна с председателя на Съвета на
директорите Сезай Ирмак, членове на Управителния съвет и бизнесмени от Одрин. Тема на разговорите бяха
възможностите за продължаване и надграждане на дългогодишните ползотворни взаимоотн... 

Днес в законодателната програма на парламента е включено гласуването на законопроект за лицата, обслужващи
кредити и купувачите на кредити (ЗЛОКК). Неговият замисъл е прилагането на директива на ЕС. За съюза
замисълът е да се регулират всички събирачи на кредити и посредници в отношенията между кредитори и
длъжници. За България има и допълнителен смисъл – да направи по-прозрачни тези отношения и д... 

Заглавие: Имотни и финансови измами през арбитражни съдилища - II част
Дата: 28.05.2025 22:03
Медия: БНТ Предавания

Заглавие: Делегация на Бургаската търговско-промишлена палата посети Одрин
Дата: 29.05.2025 10:30
Медия: Флагман.бг

Заглавие: Делово посещение в Одрин
Дата: 28.05.2025 17:12
Медия: Грамофона

Заглавие: Не съвсем видими пречки по пътя към еврозоната и стопанската дейност
Дата: 29.05.2025 12:04
Медия: Икономически живот

Заглавие: Учреден е Българо-иракски търговско-икономически съвет при БТПП
Дата: 28.05.2025 17:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

https://bnt.bg/news/imotni-i-finansovi-izmami-prez-arbitrazhni-sadilishta-ii-chast-339759news.html
https://www.flagman.bg/article/351530
https://www.gramofona.com/business-jug/delovo-poseshtenie-v-odrin
https://ikj.bg/glasove-mneniya/ne-savsem-vidimi-prechki-po-patya-kam-evrozonata-i-stopanskata-deynost/
https://www.bcci.bg/news/21011


БТПП бе домакин на Учредително събрание на Българо-иракския търговско-икономически съвет /БИТИС/ към
БТПП. На заседанието присъстваха представители на фирми от различни сектори: строителство и индустриално
инженерство, хранително-вкусова промишленост, отбранителна промишленост, подемна техника и др., които
приеха единодушно Правилник за дейността на БИТИС. Цветан Симеонов, председател на УС на БТ... 

Предстои двудневен бизнес форум в София, който ще събере български и индийски компании. Форумът се
организира от Българската търговска камара, Посолството на Република Индия и Федерацията на индийските
експортни организации. Целта на форума е да събере компании от двете страни и, освен да обсъди глобалните
икономически процеси и тяхното влияние върху бизнеса, да създаде възможности, които подкрепя... 

На 28 май, след провеждане на симулация на открито арбитражно заседание, приключи 3-месечен курс на
обучение по търговски арбитраж и други алтернативни способи за решаване на правни спорове, организиран за
осемнадесети пореден път от Арбитражния съд при БТПП. На участниците бе предоставен казус, който провокира
знанията им в областта на арбитражното производство. Представянето на искова молба, от... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
13)

Следвайте "Гласове" в Телеграм и Инстаграм Всеки български гражданин над 16 години има възможност да
получи безплатен дигитален сертификат за компютърни умения чрез платформата digitall.chrdri.net. Тестът е
напълно онлайн и е достъпен по всяко време. Въпреки че е предвиден да продължи до 2 часа, практиката
показва, че повечето участници го завършват за около 30 минути.Само за дните през изминалата... 

Кризата е толкова дълбока, че експерти се съмняват дали е възможно бързо съживяванеГ ерманската икономика
боледува. Кризата е толкова дълбока, че експерти се съмняват дали е възможно бързо съживяване. Новото
правителство има огромна сума от 500 милиарда за инвестиции, съобщи Deutsche Welle. Ще помогнат ли?
Рецесия означава, че икономиката се свива. Германия е единствената страна в Европейския съюз... 

Д-р Сийка Кацарова представи потенциала на България пред над 3000 международни лидери и договори
конкретни стъпки за привличане на китайски туристи Пекин. Председателят на Българския съюз по балнеология и
СПА туризъм и вицепрезидент на Европейската СПА асоциация, д-р Сийка Кацарова, взе активно участие във
Втория Международен форум на световните пазарни лидери от Китай – Германия (Китай – Европа).... 

Заглавие: Н.Пр. Арун Саху: Създаваме положителна среда за изграждане на нови бизнес отношения между
индийски и български компании
Дата: 29.05.2025 09:46
Медия: Novinata.bg

Заглавие: С оспорвано състезание - симулация на арбитражно заседание, завърши обучението по въпросите на
търговския арбитраж
Дата: 29.05.2025 12:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Дигитална грамотност безплатно – над 100 000 българи вече са сертифицирани
Дата: 29.05.2025 10:43
Медия: Гласове

Заглавие: "Между надежда и страх": Какво става в германската икономика
Дата: 29.05.2025 09:11
Медия: Vesti.bg

Заглавие: Българският здравен туризъм с ключово участие на Втория Международен форум на световните
пазарни лидери в Пекин
Дата: 28.05.2025 13:32
Медия: Bgtourism.bg

https://novinata.bg/obsthestvo/n-pr-arun-sahu-sazdavame-polojitelna-sreda-za-izgrajdane-na-novi-biznes-otnosheniq-mejdu-indiyski-i-balgarski-kompanii/
https://www.bcci.bg/news/21012
https://glasove.com/politika/digitalna-gramotnost-bezplatno-nad-100-000-balgari-veche-sa-sertifitsirani
https://www.vesti.bg/sviat/mezhdu-nadezhda-i-strah-kakvo-stava-v-germanskata-ikonomika-6229145
https://bgtourism.bg/novini-bubspa-pekin/


Хазартът се превръща в огромен бич за България, алармира Мария МинчеваПовишаването на финансовата
грамотност у нас не е въпрос на месеци, а на дългосрочни и систематични усилия. Това заяви заместник-
председателят на Българската стопанска камара Мария Минчева в студиото на "България сутрин". Тревожни данни
за младите и дълговете "Стряскащата статистика за 2024 година е, че до 20-годишна възраст, т.... 

Плажът на "Албена" получава международното отличие "Син флаг" за двадесет и девета поредна година.
Наградата се присъжда от международната Фондация за екологично образование и е признат световен стандарт
за качество и устойчиво управление на плажовете. Това каза за БТА ръководителят на отдел "Сектор Спорт" в
курортния комплекс Стоян Златев.По негови думи поддържането на статута "Син флаг" изисква ... 

До момента са реализирани 44% от всички предвидени инициативи Община Русе отчете сериозен напредък в
изпълнението на Плана за интегрирано развитие за периода 2021–2027 година. Междинната оценка на
документа, приета днес от Общински съвет – Русе, обобщава резултатите от първите три години и очертава
посоките за развитие до края на периода. "Техническата ефективност на изпълнението е изчислена на 85... 

Българското правителство ясно осъзнава, че успешното въвеждане на еврото минава през това доколко страната
е готова за този процес, във връзка с което уверено мога да заявя, че България е готова да въведе еврото от 1
януари 2026 година. Това каза финансовият министър Теменужка Петкова в рамките на конференция на тема
"Въвеждане на еврото в България - ефекти и практически аспекти за бизнеса". Форум... 

Стойността на руския морски износ на суров петрол е в низходяща тенденция повече от 13 месецаСтойността на
руските доставки на суров петрол достигна двугодишно дъно през четирите седмици до 25 май, въпреки че Москва
отхвърли заплахата, че групата от Г-7 може да затегне ценовия таван на износа на страната. Средно потоците са
били 3,39 милиона барела на ден през четирите седмици до 25 май, показват ... 

Гости на събитието бяха Кристиан Лубутен, дизайнер и член на настоятелството на World Monuments Fund, Мишел
Шариер и Жозеф Ашкар - декоратори и основни двигатели на реставрацията на Hôtel de la Marine и Алън Сангинес-
Краус, предприемач и собственик на замъка Килуа в Ирландия /КРОСС/ На 23 май 2025, в навечерието на важния
български празник, Фондация Новетус оповести своето обществено присъствие ка... 

Заглавие: Финансово неграмотни сме: 20-годишните задлъжняват, държим си парите вкъщи и по банките
Дата: 29.05.2025 10:49
Медия: Bulgaria ON AIR

Заглавие: Плажът на "Албена" е отличен за 29-та година с международното отличие "Син флаг"
Дата: 29.05.2025 10:44
Медия: ПроНюз Добрич

Заглавие: Община Русе отчита напредък по Плана за развитие 2021 - 2027
Дата: 29.05.2025 10:42
Медия: Dunavmost

Заглавие: Уверено мога да заявя, че България е готова да въведе еврото от 1 януари 2026 година, каза
министърът на финансите Теменужка Петкова
Дата: 29.05.2025 11:10
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Приходите на Кремъл от петрол паднаха до двугодишно дъно
Дата: 29.05.2025 07:20
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Българско училище за реставрация и занаяти привлече вниманието на световни дизайнери,
публични фигури и политическия елит
Дата: 29.05.2025 11:14
Медия: Агенция "КРОСС"

Заглавие: Обявиха най-успешните бизнес лидери в България за 2025 г.

https://www.bgonair.bg/a/36-sutreshen-blok/383764-finansovo-negramotni-sme-20-godishnite-zadlazhnyavat-darzhim-si-parite-vkashti-i-po-bankite
https://pronewsdobrich.bg/plazhat-na-albena-e-otlichen-za-29-ta-godina-s-mezhdunarodnoto-otlichie-sin-flag-p607199
https://www.dunavmost.com/novini/obshtina-ruse-otchita-napredak-po-plana-za-razvitie-2021-2027
https://www.bta.bg/bg/news/economy/899943-uvereno-moga-da-zayavya-che-balgariya-e-gotova-da-vavede-evroto-ot-1-yanuari-20
https://www.bloombergtv.bg/a/2-novini/145488-prihodite-na-kremal-ot-petrol-padnaha-do-dvugodishno-dano
https://www.cross.bg/delchev-boris-bulgariya-1771878.html
https://varnanovini.bg/2025/05/29/obqviha-naj-uspeshnite-biznes-lideri-bulgaria/


Обявени са победителите в индекса Top 100 Executives 2025, иницииран от Career Show. Класацията, част от
инициативата Career Show Index, отличава успешните C-Suite професионалисти и представители на висшия
мениджмънт, които имат значителен принос в управлението на компаниите и развитието на бизнес средата у нас.
Индексът цели да насочи вниманието към техните постижения и да популяризира добрите би... 

Димитър Георгиев, ръководител "Финансови пазари" в "ЕЛАНА Трейдинг", в "Бизнес старт", 29.05.2025 г.Много са
факторите, които доведоха до това SOFIX да докосне 1000 пункта. Една от основните причини е предстоящото
влизане в еврозоната. Тя не е панацея, но създава условия външните инвеститори да гледат на българския пазар
като по-сигурна дестинация. Вече виждаме завръщане на чуждестранни инвеститор... 

Европейската комисия постави началото на стратегията на ЕС за стартиращите и разрастващите се предприятия
"Изберете Европа за стартиране и разрастване", за да превърне Европа в отлично място за създаване и развитие
на глобални технологични дружества. Стратегията е в съответствие с по-широката инициатива "Изберете Европа",
чието начало бе поставено от председателя на ЕК Урсула фон дер Лайен. Тази и... 

Германия и Франция подкрепят усилията на България за присъединяване към еврозоната. Тази позиция
изразиха германският посланик у нас Ирене Мария Планк и френският посланик в България Жоел Мейер по
време на конференция на тема "Въвеждане на еврото в България - ефекти и практически аспекти за бизнеса".
Форумът, който е организиран от Френско-българската търговска и индустриална камара и Германо-бълг... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

С MBA в САЩ специалистите могат да печелят 63% повече, според проучване на Fort Foundation. Въпреки това,
дори след получаване на диплома, жените печелят по-малко от мъжете. При началните позиции разликата в
заплащането е около 6%, но с увеличаване на опита може да нарасне до 20%, уточнява Forbes. Проучването
показва, че заплатите се влияят не само от степени и опит, но и от умения за преговори, л... 

Владимир Темелков: Връзката семейство-образование-икономика е решаваща за професионалната реализация
на децата ни Пловдив бе домакин на конференция на тема "Недостиг на кадри и икономически растеж – има ли
решения?", организирана от Германо-Българската индустриално-търговска камара и Фондация Германо-
Български център за срещи. Участниците във форума дискутираха кадровия дефицит и връзката му с дем... 

Дата: 29.05.2025 10:07
Медия: ВАРНА новини

Заглавие: Чуждите инвеститори се връщат на българската борса, следват пенсионните фондове
Дата: 29.05.2025 11:45
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: ЕК представи амбициозна стратегия за стартиращи и разрастващи се предприятия
Дата: 29.05.2025 12:34
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: Германия и Франция подкрепят усилията на България за членство в еврозоната, посочиха
посланиците на двете страни у нас
Дата: 29.05.2025 12:32
Медия: Утро Русе

Заглавие: С МВА в САЩ печелят с 63% повече, но не премахва разликата между половете
Дата: 28.05.2025 05:20
Медия: Банкеръ

Заглавие: Конференция за дефицита на кадри в бизнеса
Дата: 28.05.2025 10:11
Медия: Пловдив online

https://www.bloombergtv.bg/a/16-biznes-start/145495-chuzhdite-investitori-se-vrashtat-na-balgarskata-borsa-sledvat-pensionnite-fondove
https://kmeta.bg/%D0%B5%D0%BA-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%B8-%D0%B0%D0%BC%D0%B1%D0%B8%D1%86%D0%B8%D0%BE%D0%B7%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%B3%D0%B8%D1%8F-%D0%B7%D0%B0/
https://utroruse.com/article/1120786/
https://banker.bg/2025/05/28/s-mva-v-sasth-pechelyat-s-63-poveche/
https://plovdiv-online.com/news/plovdiv/konferencziya-za-deficzita-na-kadri-v-biznesa/


Конференция на тема "Недостиг на кадри и икономически растеж – има ли решения?" се проведе днес в
пловдивския хотел Double Tree by Hilton. Форумът събра около 120 участници - представители на министерства,
водещи български и международни компании, университети в България, изследователски центрове и други
организации, а организатор на събитието е Германо-българската индустриално-търговска камара, к... 

Поредицата "Успехът: Forbes по NOVA" показва невероятни истории от света на бизнеса. Всяка седмица в
предаването "Събуди се" вдъхновяващи бизнес лидери споделят за предизвикателствата по пътя към големите
успехи, както и за научените уроци дотук. "Един успех, без да имаш цел, без да имаш воля, без да имаш
дисциплина, без да имаш страст и без да имаш начертана пътека, не се случва. И най-важното, б... 

В САЩ покупката на апартамент става много по-бързо и изцяло по електронен път Кредитът е много добър начин
да вървиш напред по имотната стълбица - Г-жо Прайс, имаш опит като брокер у нас и в Маями. По-лесно ли се
придобива имот в Америка, отколкото в България? - Много е по-лесно в САЩ. Чисто документално е много
облекчено всичко, но това зависи и от брокера, защото той движи целия процес. Поку... 

От днес до 1 юни София е домакин на Kids Expo – мащабно изложение за деца и семейства, което се провежда за
първи път в България, съобщи пресцентърът на Столичната община. От Министерството на отбраната
информираха, че военнослужещи ще представят техника, специално оборудване и въоръжение. Събитието, на
площада около храм-паметник "Св. Александър Невски", е с вход свободен и ще бъде открито от 18:... 

Редактор: Юлия Георгиева, кадър Нова тв В рамките на инициативата "България на пет океана" ще бъдат събрани
на едно място успешни българи от чужбина, както и от страната, за да се докаже, че човек може да бъде успешен
навсякъде. Хората смятат, че в чужбина да се реализираш е по-лесно, но ние искаме да покажем България като
една алтернатива, тъй като и тук има много успешни хора. Т.е. качествата за... 

Бюро по труда - Враца и Сдружение "Нов път" Хайредин организираха трудова борса, в която се включиха двадесет
работодатели и над 200 участници. Събитието се проведе в младежкия дом във Враца. "На тази борса
представяме професии пред търсещите работа и пред ученици. Участват структуроопределящи работодатели от
различни сектори в община Враца, а наши гости са единадесетокласници от различни училища... 

Заглавие: За младите хора става все по-ясно по какъв начин те могат да се реализират в България, заяви
председателят на ГБИТК Мариана Чолакова
Дата: 27.05.2025 12:27
Медия: ПроНюз Добрич

Заглавие: Цената на успеха за Ивана Димова и Димитър Енчев
Дата: 29.05.2025 11:03
Медия: Forbes Bulgaria

Заглавие: Невена Прайс: Поне още 10 г. инвестициите в имоти ще са сред най-успешните
Дата: 29.05.2025 10:15
Медия: Марица

Заглавие: Започва изложението Kids Expo в София, военнослужещи ще представят техника, специално
оборудване и въоръжение
Дата: 29.05.2025 08:20
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Иван Христов: Въпреки корупцията и въпреки крадците, наречени политици, България е добро място
Дата: 29.05.2025 09:26
Медия: Petel.bg

Заглавие: Трудова борса във Враца събра двадесет работодатели и над 200 безработни и ученици от
врачански училища
Дата: 29.05.2025 08:30
Медия: Конкурент

https://pronewsdobrich.bg/za-mladite-hora-stava-vse-po-yasno-po-kakav-nachin-te-mogat-da-se-realizirat-v-balgariya-zayavi-predsedatelyat-na-gbitk-mariana-cholakova-p606327
https://forbesbulgaria.com/2025/05/29/tsenata-na-uspeha-za-ivana-dimova-i-dimitar-enchev/
https://www.marica.bg/samo-v-marica/intervyuta/nevena-prays-pone-oshte-10-g-investiciite-v-imoti-shte-sa-sred-nay-uspeshnite
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/899761-zapochva-izlozhenieto-kids-expo-v-sofiya-voennosluzheshti-shte-predstavyat-tehn
https://petel.bg/Ivan-Hristov--Vapreki-koruptsiyata-i-vapreki-kradtsite--narecheni-polititsi--Balgariya-e-dobro-myasto__589451
https://www.konkurent.bg/news/17485038554258/trudova-borsa-vav-vratsa-sabra-dvadeset-rabotodateli-i-nad-200-bezrabotni-i-uchenitsi-ot-vrachanski-uchilishta


Платихме 6 млрд. лв. за незаслужени пенсии на хора с ниски осигуровки Близо 6 млрд. лв. е платила държавата за
незаслужени пенсии. Тази сума е раздадена за 10 години, показва справка в годишниците на Националния
осигурителен институт (НОИ). Рекордните харчове са били през 2023 г., когато извънредно са дадени 1,4 млрд., за
да могат 795 228 души да получават минимални размери На месец разходите за и... 

В обществения сектор има готовност за протести поне в четири-пет области и част от тях вече започват. Това обяви
президентът на КНСБ Пламен Димитров. По думите му, хората не се вълнуват от конвергентния доклад за еврото,
който предстои да излезе на 4 юни, а очакват реално увеличение на възнагражденията си. В Българската
национална телевизия се събира подписка за ефективни стачни действия, обяви Ди... 

Одит на Сметната палата установи, че никой не следи спестена ли е енергия и намалели ли са разходите на
домакинствата В България всяко съмнение обикновено накрая се оказва горчива реалност. Правителствената
програма за саниране на жилищни сгради за 2 млрд. лв. се оказва едно голямо харчене на бюджетни пари, без
особено ясен ефект. Никой на практика не знае дали в резултат е повишена енергийната еф... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 15)

Забавянето на китайската икономика е по-голям проблем за европейските компании, опериращи в Китай,
отколкото търговската война, според проучване, проведено от Европейската търговска камара в Китай. По-бавният
икономически растеж в Китай е посочен като основен проблем за бизнеса им от 71% от 503 анкетирани
компании, докато ескалиращото търговско напрежение между САЩ и Китай е посочено от 47%. "Прео... 

"България е на финала на постигането на нещо от историческа значимост. Нещо, което ще определи съдбата на
нашите деца. Тук въпросът е политическите играчи на терена, разбирайки, че това е така, как се позиционират",
коментира пред бТВ Росен Плевнелиев, президент на България в периода 2012-2017 г. Той заяви, че има своето
обяснение защо и как действа президентът Румен Радев в този исторически момен... 

Илон Мъск напуска администрацията на президента Доналд Тръмп, съобщава БиБиСи. В публикация в своята
социална медийна платформа X най-богатият човек в света благодари на Тръмп за възможността да помогне в
управлението на Министерството на правителствената ефективност, известно като Додж (DOGE). Белият дом
"извaди" Мъск като специален държавен служител още на 28 май. Ролята му в администацията беше... 

Заглавие: Платихме 6 млрд. лв. за незаслужени пенсии на хора с ниски осигуровки
Дата: 29.05.2025 11:33
Медия: Flashnews.bg

Заглавие: КНСБ: Има готовност за протести за по-високи доходи в 4-5 сфери
Дата: 29.05.2025 12:34
Медия: Ruse.news

Заглавие: "Безплатното" саниране – голяма далавера, мижав ефект
Дата: 29.05.2025 12:03
Медия: Днес News

Заглавие: Европейските компании са по-загрижени за забавянето на икономиката на Китай, отколкото за
вносните мита на Тръмп
Дата: 28.05.2025 18:30
Медия: 3е-news

Заглавие: Плевнелиев със залп по своите: ГЕРБ помогна на Радев да стане президент с провала на Цецка
Цачева
Дата: 29.05.2025 11:07
Медия: ВАРНА новини

Заглавие: Момчето си отива! Илон Мъск напуска разочарован администрацията на Доналд Тръмп!
Дата: 29.05.2025 11:20
Медия: Би Нюз
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Русия не е способна на ново мащабно настъпление в Украйна. В най-добрия случай тя може да завоюва
незначителни територии, но с цената на големи загуби, казва германският военен експерт Франц-Щефан Гади за
Deutsche Welle. Има индикации, че Русия може да подготвя лятна офанзива в Украйна. Очаквате ли ново руско
настъпление? Не бих използвал този термин. Това, което наблюдаваме в момента, е постоянно... 

Русия не е способна на ново мащабно настъпление в Украйна. В най-добрия случай тя може да завоюва
незначителни територии, но с цената на големи загуби, казва пред АРД германският военен експерт Франц-Щефан
Гади. Има индикации, че Русия може да подготвя лятна офанзива в Украйна. Очаквате ли ново руско
настъпление? Франц-Щефан Гади: Не бих използвал този термин. Това, което наблюдаваме в момента, е ... 

Украински БпЛА акуваха завод за разработка на дронове в град Дубна близо до Москва, пише руският канал Astra в
Telegram.Руските телеграм канали Astra и Baza, позовавайки се на местни жители, кмета на Москва Сергей
Собянин и Министерството на отбраната на Руската федерация в Telegram съобщават за нападението.В
социалните мрежи се публикуват видеоклипове на дронове в небето на Дубна, както и експлоз... 

По схемата с "изпълняващ функциите" същите, които овладяха Прокуратурата и МВР, сега слагат ръка на ДАНС или
прибират службите буквално в малкия си джоб на корпулентното сако. Усилено се спряга името на Георги
Георгиев за и.ф. директор на ДАНС.Кой е той?"Здравейте.Представяме ви един от слугите на Пеевски, когото готвят
за Калин Стоянов 2, на когото в момента правят визитка като зам. Председател ... 

На 40-ия ден след Възкресението на Исус Христос Църквата отбелязва Неговото Възнесение, което тази година се
пада на 8 юни. Тогава Христос се явява за последен път на апостолите. Евангелистите разказват, че Той ги извел
от града Йерусалим на Елеонската планина. Като се изкачили горе, Христос вдигнал ръце да ги благослови. Още
докато ги благославял, се отделил от земята и подет от облак, се издигна... 

Какви действия ще предприемат Комисията за защита на конкуренцията и Комисията за защита на
потребителитеПредседателите на Комисията за защита на конкуренцията и Комисията за защита на
потребителите Росен Карадимов и Мария Филипова на среща за координация между двете институции за
действия по отношение на евентуален спекулативен ръст на цените в контекста на предстоящото въвеждане на
еврото в Бълг... 

Заглавие: Военен експерт: Русия не е способна на нова голяма офанзива
Дата: 29.05.2025 09:45
Медия: DarikNews.bg

Заглавие: Експерт: "Русия не е способна на нова голяма офанзива"
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Медия: Класа

Заглавие: Украйна удари завод за разработка на дронове близо до Москва
Дата: 28.05.2025 22:31
Медия: Фокус

Заглавие: Как санкционираните корупционери по Магнитски овладяха държавните "Марици", а сега прибра в
джоба си и ДАНС?! Спряганият за нов и.ф. е лейтенант на Пеевски! КОЙ е той
Дата: 29.05.2025 11:51
Медия: Би Нюз

Заглавие: Лозенският манастир рекордьор по БГ светци!
Дата: 29.05.2025 06:36
Медия: Телеграф

Заглавие: Среща за цените при приемането на еврото
Дата: 29.05.2025 08:02
Медия: Дарик
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https://darik.bg/srestata-za-cenite-pri-priemaneto-na-evroto


Продължават срещите на най-високо държавно ниво с водената от вицепремиера Атанас Зафиров делегация в
Таджикистан. На срещи с министъра на промишлеността и новите технологии Шерали Кабир и помощника на
президента по икономическите въпроси Неъматулло Хикматуллозода бяха обсъдени конкретни стъпки по
активизиране на икономическите отношения и възможностите за стартиране на преговори за сключване на о... 

Ще скочат ли цените на жилищата след приемането на еврото в България? Въпросът за това как евентуалното
въвеждане на еврото ще се отрази на цените на недвижимите имоти в България става все по-актуален за
купувачите и инвеститорите. Анализът на експерти от сектора показва известни прилики с процесите, настъпили в
Хърватия – една от най-новите държави, приели еврото като своя валута. Експертни прогн... 

"Доган е аналоговият политик, а Пеевски е дигиталният. Навремето прилагах една тактика, когато Доган каже нещо
– да мисля за точно обратното. Наблюдавам в момента Пеевски – абсолютно копие. Царуването на Пеевски ще
бъде по-кратко от това на Доган, просто защото в аналоговата епоха по-бавно се случваха неща, а в дигиталната
много по-бързо. Доган е девширме на Държавна сигурност, а Пеевски е девширм... 

"България е на финала на постигането на нещо от историческа значимост. Нещо, което ще определи съдбата на
нашите деца. Тук въпросът е политическите играчи на терена, разбирайки, че това е така, как се позиционират",
коментира пред БТВ Росен Плевнелиев, президент на България в периода 2012-2017 г. Той заяви, че има своето
обяснение защо и как действа президентът Румен Радев в този исторически момен... 

"България е на финала на постигането на нещо от историческа значимост. Нещо, което ще определи съдбата на
нашите деца. Тук въпросът е политическите играчи на терена, разбирайки, че това е така, как се позиционират",
коментира пред БТВ Росен Плевнелиев, президент на България в периода 2012-2017 г. Той заяви, че има своето
обяснение защо и как действа президентът Румен Радев в този исторически момен... 

Членът на Управителния съвет на Европейската централна банка (ЕЦБ) и председател на Словашката централна
банка Петер Кажимир бе признат за виновен за корупция от Специализирания криминален съд на Словакия на
29 май. Решението на съдиите е Кажимир да плати глоба в размер на 200 хил. евро или да влезе за една година
зад решетките. Присъдата може да бъде обжалвана, поради което банкерът не е задължен... 

Заглавие: Таджикистан проявява интерес за инвестиции в България
Дата: 29.05.2025 12:16
Медия: Днес+

Заглавие: Как приемането на еврото ще повлияе на цените на имотите в България?
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Медия: Нова Варна

Заглавие: Корман Исмаилов: Доган е политически пътник. Пеевски вече разпределя порциите
Дата: 29.05.2025 11:45
Медия: Дебати

Заглавие: Плевнелиев смълча bTV: ГЕРБ помогна на Радев да стане президент! Цветан Цветанов наложи
Цачева, а тя се провали
Дата: 29.05.2025 12:03
Медия: Demokrat.bg

Заглавие: Плевнелиев: Радев е един евроскептичен, антиевропейски проект, популист по своята душа и
призвание
Дата: 29.05.2025 11:39
Медия: Днес+

Заглавие: Членът на ЕЦБ Петер Кажимир е глобен с 200 хиляди евро за корупция от съд в Словакия
Дата: 29.05.2025 12:32
Медия: Банкеръ

https://dnesplus.bg/bulgaria/tadzhikistan-proyavyava-interes-za-investitsii-v-bulgaria_1191936
https://novavarna.net/2025/05/29/%D0%BA%D0%B0%D0%BA-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B5%D0%BC%D0%B0%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D1%89%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D0%B2%D0%BB%D0%B8%D1%8F%D0%B5-%D0%BD%D0%B0/
https://debati.bg/korman-ismailov-dogan-e-politicheski-patnik-peevski-veche-razpredelya-porcziite/
https://demokrat.bg/archives/49805
https://dnesplus.bg/bulgaria/plevneliev-radev-e-edin-evroskeptichen-antievropeyski-proekt-populist-po-svoyata-dusha-i-prizvanie_1191931
https://banker.bg/2025/05/29/chlenat-na-eczb-kazhimir-globen-za-korupcziya/
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